

TERRA FELIX

VITAE
PINOT GRIGIO
2019

The symbolism of the turtle is characterized by an association with the earth. Terra Felix is also associated with Earth, as the word 'terra' is Latin for earth or country. The mighty turtle also symbolizes longevity, persistence and ancient wisdom – characteristics that we bring to our winemaking, including the determination to produce the best possible wines from the grapes that we cultivate from our precious earth.

COLOUR

Bright straw with a green hues.

NOSE

Aromas of spiced pear and green apples.

PALATE

By contrast the palate has a zesty orange flavour with hints of salt and tropical fruit. The wine has a soft and lingering finish.

WINEMAKING

This Pinot Grigio is picked at optimum ripeness, the grapes were gently pressed to tank. Fermented in stainless steel to retain freshness and vibrancy. The wine did not go through malolactic and kept cool until bottling.

VINTAGE REPORT

The 2019 vintage was one of the great vintages. Very even growing conditions with a mild dry summer. Grapes ripened slowly in the cooler autumn months reaching optimum flavours at lower sugar levels and maintaining natural acidity. The intensity and balance of 2019 provides the grounding for longevity.

QUICK NOTES

VINTAGE 2019
WINEMAKERS Rohan Little
GRAPE VARIETY Pinot Grigio
GROWING AREA Victoria
ALC %/VOL 12.4 % v/v

TITRATABLE ACIDITY 5.0 g/l
PH 3.54
CELLAR POTENTIAL 5 years
OAK French oak
MATURATION 9 months



TERRA FELIX

绯琨

灰皮诺
2019

乌龟的象征意义在于与地球的联系，泰拉飞力士也与地球相关联。terra源于拉丁语，有地球和国家之意。强大的乌龟象征着长久、坚持和古老的智慧—而这些特征正是我们赋予此款葡萄酒的内涵，也包含了从我们珍贵的地球培育的葡萄

颜色

亮麦色并带有淡淡的绿色调。

酒香

梨和绿苹果的清香。

口感

呈现出浓郁的香橙味，并带有些咸味和热带水果的口感。该葡萄酒具有柔和的余味。

酿酒工艺

这款灰皮诺的葡萄是在最佳成熟时期采摘的，酿造时将葡萄轻轻的按压入罐中。通过不锈钢材质的罐体发酵，是为了保持葡萄酒的新鲜度和活力，该款葡萄酒并没有通过乳酸发酵，直至冷却后再装瓶。

葡萄酒种植速记

2019年是种植葡萄最好的年份之一，葡萄在一个温和而干燥的夏季成长，因而生长的气候条件非常平稳。葡萄在秋季凉爽的几个月里渐渐成熟。使这样的葡萄的含糖量较低并且有着天然的酸度从而达到了最佳口感。气候上拥有着强烈与均衡的2019年为这款葡萄酒奠定了难以置信的持久度。

品鉴速记

年份 2019

酿酒师 罗翰·利尔特

葡萄品种 灰皮诺葡萄

种植区域 维多利亚州

酒精度 %/VOL 12.4 % v/v

滴定酸度 5.0 g/l

酸碱值 3.54

窖藏潜力 5年

橡木桶 无

成熟时间 9个月

